
「中一自行分配學位」申請程序簡介 ( 2026 年 9 月入學) 

Introduction to Application for Secondary One Discretionary Places 

  

1. 下載及詳閱『申請 2026/27 年度中一自行分配學位注意事項』。 

Download and read carefully the document “Notices for Applications” 

 

2. 網上下載及親身索取表格日期: 由 2025 年 11 月 30 日至 2026 年 1 月 16 日 

Date of form available for website download or collection from School’s Reception 

Counter: From 30th of November 2025 to 16th  January 2026 

 

3. 本校中一自行分配學額為 51 名。請注意，學生只可以向不多於兩間列於《申

請中一自行分配學位手冊》內的中學遞交申請。 

There are 51 S1 discretionary places in this school in 2026.  Each applicant may 

apply to not more than two secondary schools which are listed in the “Handbook for 

Application for S1 Discretionary Places”. 

 

4. 遞交報名表格日期: 2026 年 1 月 2 日至 2026 年 1 月 16 日。 

Date of submission of application form: from 2nd January 2026 to 16th January 2026 

 

5. 各申請學生將收到書面通知關於面試時間：2026 年 2 月下旬 

Applicant will receive a post for the interview’s time and arrangement in late 

February 2026 

 

6. 面試 Interviews: 

所有合資格的申請人均獲邀參加面試。 

Applicants who meet the requirements would be invited for an interview. 

 

7. 日期: 2026 年 3 月 7 日(星期六)  

Date: 7th March 2026 (Saturday) 

 

8. 遴選結果 Release of Results: 

本校將於 2026 年 3 月 31 日以書面及電話形式，通知獲錄取資格之 51 位學

生家長。 

The school will notify parents of the 51 successful applicants’ inclusion in the 

Successful Lists for Discretionary Places (DP) on 31th  March 2026 by letter and 

phone. 

 


